



111 m²

Price 85.000€

ID: 10403



The house for sale in Agios Mamas

The house is for sale with a total area of 111 sq. . m., built in 1982, located on a plot of 400 sq. m. in the village of Agios Mamas of the Rethymnon region. The plot offers a magnificent view of the sea and mountains. The house has an entrance hall, kitchen, lounge, two large bedrooms and a bathroom. All communications are connected to the house: electricity, water and telephone line, there are also two air conditioners.

Distance to the sea in the village of Panormos - 17 km., to the city of Rethymno - 32 km., to Heraklion - 70 km.



Продается дом в поселке Агиос Мамас

Продается дом общей площадью 111 кв. м., построенный в 1982 году, расположенный на участке площадью 400 кв. м. (4 сотки) в поселке Агиос Мамас области Ретимно. С участка открывается великолепный вид на море и горы. В доме есть прихожая, кухня, салон, две большие спальни и ванная комната. К дому подключены все коммуникации: электричество, вода и телефонная линия, также есть два кондиционера. Расстояние до моря в поселке Панормос – 17 км., до города Ретимно – 32 км., до Ираклиона – 70 км.